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    П Р О Т О К О Л 

                 № 49 
 
от  заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 31.08.2011г. 
 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 
Начало: 09:40 часа. 
Край:     13:05 часа. 
Днес на 31.08.2011 г. /сряда/ от 09:40 часа се проведе заседание на Общински съвет – 
Хайредин.  
В работата взеха участие 13 /тринадесет /, от избрани 13 /тринадесет/ общински съветници. 
Отсъстващи: няма. 
На заседанието присъстваха още:  Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, Дочка 
Цветкова – Директор на дирекция „ЕИИР и УТ”, Иван Бешировски – кмет на с. Рогозен, Светлин 
Цветков – кмет на с. Бързина, Атанас Атанасов – кмет на с.Манастирище, Радка Мермерска – 
км.нам. на с.Ботево, Младен Младенов – представител на ЕТ”Валя Петкова – Младенова” 
с.Манастирище,  Васил Петков – управител  на „Дубъл Ве”ЕООД, Красимир Илиев Стефанов 

Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС 
Хайредин, в заседателната зала на общинска администрация на 31.08.2011 г.         
        От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 
тринадесет / общински съветници присъстват 13 / тринадесет /  общински съветници. 

 Г – н Васил Александров: Уважаеми господин Кмет,  Уважаеми Общински 
съветници,  Уважаеми  кметове на кметства,  госпожи  и господа и всички присъстващи в 
залата! 

С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 
необходими материали за настоящата сесия. Постоянните комисии се проведоха по 
представения проект за дневен ред. 

Г-н Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин: Предлагам към проекта за 
дневен ред да бъде добавена като т.3.11. приемане на лицензирана оценка от лицензиран 
оценител на Иван Георгиев Кръстев за имоти: №118014 ,№118009, №118010, №118018.Мотивите 
ми са, че на заседанията на ПК по „ТСУ” и „Контрол на решенията” и по късно и на останалите 
комисии бе представена лицензираната оценка, а материалите бяха предоставени на 
общинските съветници съгласно Правилника за организацията и дейността на ОбС.Тези 
лицензирани оценки бяха разглеждани на ПК и бяха предложени за разглеждане на заседанията 
на ПК и второ ние имаме вече решение № 412/22.02.2011 г. на ОбС , с което сме решили промяна 
предназначението на имотите и тяхната продажба. 

Имате ли други предложения по предложения дневен ред включително и т.3.11.Не 
няма, затова поставям на гласуване предложения дневен ред. 
   
    ДНЕВЕН РЕД : 
 
1. Информация за работата на ДСХ с.Хайредин за периода 01.01.2011 г. – 30.06.2011 г. 

Докл.: Цветомир Кръстев – Управител 
 на ДСХ-Хайредин. 
 

2. Отчет за работата на ОбА по изпълнението на Програмата за състоянието, 
стопанисването  и управлението на общинската собственост за 2011 г. 
         Докл.:  Димитрина Джурджува- 
                    ст.спец.”Общинска собственост” 
3. Докладни.     
3.1. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: Проект 
„Рехабилитация на общинските пътища в община Хайредин обект№1 пътен участък: път 
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VRC 1037, с.Бързина-с.Рогозен-с.Малорад (до границата с община Борован) km 0+000 – km 
6+394,40 и обект №2 пътен участък: път VRC 2163,с.Хайредин-с.Ботево-Липница (до 
границата с община Мизия) km0+000-km 10+043”.  Докл.: Радослав Стойков – Кмет на 

           Община Хайредин. 
 

3.2. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: Вътрешни 
компенсирани промени по Инвестиционната програма. 
  Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин.  
 
3.3. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: 
Инвестиционен проект „Парково композиция – „Български чешми и легенди”” на 
територията на землището на Община Хайредин.  
  Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин.  
 
3.4. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: 
Инвестиционно намерение за изграждане на спортен комплекс с.Хайредин. 
  Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин.  
 
3.5. Вносител: Васил Иванов Петков –Управител на „Дубъл Ве”ЕООД, относно: 
Инвестиционно намерение за изграждане на силозно стопанство на обща стойност 
3 500 000лв.       Докл.: Васил Петков – Управител на  

фирмата. 
 

3.6. Вносител:  Красимир Илиев Стефанов, относно: Инвестиционно намерение за 
изграждане на овце ферма.     Докл.: Красимир Стефанов. 
 
3.7. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: 
Предоставяне на помещения – публична общинска собственост в сградата на 
„Кооперативен дом”-Хайредин за ползване от РУП гр.Козлодуй, ПУ Хайредин. 
  Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин.  
 
3.8. Вносител: Иван Георгиев Кръстев, относно: Приемане на лицензирана оценка от 
лицензиран оценител за имоти : 
№118014 с площ 0,470 дка с Акт №139/20.05.2010г. публична общинска собственост; 
№118010 с площ 1,962 дка с Акт №153/20.05.2010 г. публична общинска собственост; 
№118009 с площ 1,434 дка с Акт №107/16.06.2008 г. публична общинска собственост; 
№118018 с площ 2,711 дка със скица №06238/17.06.2011 г. публична общинска собственост. 
         Докл.: Иван Г.Кръстев. 
 
3.9. Вносител: Кунчо Кузманов – Управител на фирма „Манастирище 2000”ООД, относно: 
Приемане на лицензирана оценка от лицензиран оценител за имот №118005. 

Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин. 
 
3.10. Вносител: Валя Петкова Найденова – Управител на ЕТ”Валя Петкова-Младенова” 
с.Манастирище, относно:Инвестиционно намерение. Докл.: Валя Найденова – Управител 

           на фирмата вносител. 
 

3.11. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: Промяна 
на решение №414/22.02.2011г. в частта  инвестиционно намерение за изграждане на 
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„Фотоволтажен парк”-с.Михайлово да стане инвестиционно намерение за засаждане на 
трайни насаждения в с.Михайлово.    Докл.: Радослав Стойков – Кмет на  
          Община Хайредин. 
 
4. Отпускане на социални помощи за лечение и погребение на социално слаби граждани 
от общината за месец юли 2011г.    Докл.: Нино Братанов –  

Председател на комисията по  
„Социални дейности” . 
 

5. Питания, изказвания, становища и предложения от граждани.  
   
 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 12 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 /Петър Попов/ 
                          ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА!!! 

 
Думата за процедура  бе поискана от общинския съветник Петър Кременски. 
Г-н Петър Кремански – Общински съветник: Предлагам т.3 от дневния ред-докладни 

да се разглежда като т.1, тъй като има представители на фирмите вносители за 
инвестиционните намерения и не е обходимо да ги караме да чакат до 11-12 часа. 

Предложението на общинския съветник П.Кременски бе поставено на гласуване и ОбС 
взе решение: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 10 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 3 /Б.Замфиров,Н.Кожухарски и  
      П.Попов/. 
                Предложението на П.Кременски се приема! 

 Г-н В.Александров – Председател на ОбС: Преминаваме към обсъждане на дневния 
ред. 
 
По т.3.1. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин,  

  относно: Проект „Рехабилитация на общинските пътища в община 
  Хайредин обект№1 пътен участък: път VRC 1037, с.Бързина- 
  с.Рогозен-с.Малорад (до границата с община Борован) km 0+000 – 
  km 6+394,40 и обект №2 пътен участък: път VRC 2163,с.Хайредин-  

   с.Ботево-Липница (до границата с община Мизия) km0+000-km 
   10+043”.  

 
Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 

на ПК. 
Г-н П.Кременски – Председател на ПК по „ТСУ”: На проведеното се заседанието на 

ПК по „ТСУ” на 26.08.2011 г. Ние приехме докладната по тази точка от дневния ред.  
      Г-н Цв.Кръстев – Председател на ПК по „БиФ”: Оставихме на вниманието на сесията 
за разглеждане на тази точка от дневния ред, тъй като искахме да ни се разясни каква ще бъде 
процедурата по авансовото плащане със запис на заповед от кмета на общината. 

Г-н Н.Братанов – Председател на ПК по „Социални дейности” и Г-жа Г.Здравкова – 
Председател на ПК по „Контрол на решенията” също приеха докладната на Кмета на 
общината. 

Г-н Александров – Председател на ОбС: На ПК по „Социални дейности” е присъствала 
г-жа Лилия Замфирова – консултант по ОПРСР към общината.Тя е обяснила процедурите по 
изпълнение на одобрения проект за„Рехабилитация на общинските пътища в Община Хайредин 
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обект№1 пътен участък: път VRC 1037, с.Бързина- с.Рогозен-с.Малорад (до границата с община 
Борован) km 0+000 – km 6+394,40 и обект №2 пътен участък: път VRC 2163,с.Хайредин- 
с.Ботево-Липница (до границата с община Мизия) km0+000-km 10+043”.  Колеги, все пак имате 
думата за въпроси и предложения  по тази точка от дневния ред. 

Думата бе поискана и предоставена на общинския  съветник Будьони Замфиров. 
Г-н Б.Замфирова – Общински съветник: Защо изготвянето на проекта струва 48 000 

лв. , а консултантските услуги-50 000 лв.?Как общината ще гарантира изпълнението по проекта, 
за да не стане така както с ремонта на ул.”Ю.Гагарин” с.Хайредин и как се формират 
отделните пера по отпусканата сума? 

Думата бе поискана  и от общинския съветник Цветомир Кръстев. 
Г-н Цв.Кръстев – Общински съветник: Когато се извършат тези ремонтни дейности, 

къде ще бъдат изхвърлени тези материали? 
Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин: Предоставям думата на Кмета на 

общината Радослав Стойков  да отговори на зададените въпроси от общинските съветници.  
Г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин: По проекта са работили трима 

човека: консултанта по изготвяне на проекти към общината, директор на дирекция „ЕИИР и 
УТ” в общината и гл.счетоводител и финансист на общината.Договора е подписан с 
ДФ”Земеделие” на 12.08.2011 г. и е по ОП на ЕС по Програма за развитие на селските райони 
2007 г.-2013 г. Стойността на услугите и дейностите по даден проект се определят по Наредба 
като процент от общата стойност на разработения проект.Има промяна в Наредбата, тъй 
като има комисии , които определят сумите по изпълнението на дейности и  услуги необходими 
за проекта.Проекта е на голяма стойност и затова за контрола по изпълнението на проекта  ще 
бъде от външна фирма със съответните специалисти и комисии определени от ДФ”Земеделие”. 
Кмета на общината поема отговорността по изпълнението на проекта.Ремонта на 
ул.”Ю.Гагарин” бе наследено от предишния кмет на общината и бе изпълнен без да бъдем 
информирани от фирмата изпълнител. Когато е разработван проекта, той е съгласуван с 
Регионална дирекция на горите и водите.Разходите за извозване са заложени като средства към 
проекта.Много са процедурите и отнемат време .Одобряването на тръжната документация ще 
отнеме време поне до м.ноември тази година.Обема на работа може да бъде в рамката на 
следващата календарна година. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и допълнения за изказване  
към тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №454 

На основание: чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 24, и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация; чл. 12, ал. 5 от Наредба № 25 от 29.07.2008 г., за 
условията и реда за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по мярка „Основни 
услуги за населението и икономиката в селските райони” от Програмата за развитие на 
селските райони за периода 2007 – 2013 г.; чл. 56, параграф 2 на Регламент (ЕО) №1974/2006 
на Комисията и договор за отпускане на финансова помощ № 06/321/00994 от  12.08.2011г. , 
АНЕКС I от 01.09.2011 г. по мярка 321 за Проект „РЕХАБИЛИТАЦИЯ НА ОБЩИНСКИ 
ПЪТИЩА В ОБЩИНА ХАЙРЕДИН обект №1 ПЪТЕН УЧАСТЪК: път VRC 1037, с.БЪРЗИНА-
с.РОГОЗЕН-МАЛОРАД /ГРАНИЦАТА С ОБЩИНА БОРОВАН/ km 0+000 – km 6+394,40; обект №2 
ПЪТЕН УЧАСТЪК: път VRC 2163, с.ХАЙРЕДИН-с.БОТЕВО-ЛИПНИЦА /ГРАНИЦАТА С 
ОБЩИНА МИЗИЯ/ km 0+000 – km 10+043;" , сключен между Община ХАЙРЕДИН и ДФ 
„Земеделие” – Разплащателна агенция, седалище и адрес на управление гр. София, бул. „Цар 
Борис III” №136, ЕИК по БУЛСТАТ 121100421, идентификационен номер по ДДС № 
BG121100421, представляван от изпълнителния директор Румен Андонов Порожанов, 
Общинският съвет 

РЕШИ: 
 

1.  Упълномощава  кмета  на  общината ХАЙРЕДИН да  подпише  Запис  на заповед, без 
протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие”   –   
Разплащателна  агенция  в  размер  на  1 594 147,50 лв. ( един милион петстотин деветдесет и 
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четири хиляди сто четиридесет и седем лева и петдесет стотинки) за обезпечаване на 110 % от 
авансово плащане по договор за отпускане на финансова помощ № 06/321/00994 от 12.08.2011г. 
по мярка 321 за Проект „РЕХАБИЛИТАЦИЯ НА ОБЩИНСКИ ПЪТИЩА В ОБЩИНА 
ХАЙРЕДИН обект №1 ПЪТЕН УЧАСТЪК: път VRC 1037, с.БЪРЗИНА-с.РОГОЗЕН-МАЛОРАД 
/ГРАНИЦАТА С ОБЩИНА БОРОВАН/ km 0+000 – km 6+394,40; обект №2 ПЪТЕН УЧАСТЪК: път 
VRC 2163, с.ХАЙРЕДИН-с.БОТЕВО-ЛИПНИЦА /ГРАНИЦАТА С ОБЩИНА МИЗИЯ/ km 0+000 – km 
10+043;" сключен между Община ХАЙРЕДИН и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 
2. Възлага на кмета на Община ХАЙРЕДИН да подготви необходимите документи за 
получаване на авансовото плащане по договор № 06/321/00994 от 12.08.2011г. и да ги представи 
пред ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

 
                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

 
По т.3.2. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, 

  относно: Вътрешни компенсирани промени по Инвестиционната  
  програма. 

 
 Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 

на ПК. 
 Г-н П.Кременски – Председател на ПК по „ТСУ”: След като се разгледа внесената 

докладната, относно Вътрешни компенсирани промени по Инвестиционната програма, остана 
въпроса дали ще са достатъчни 8 000 лв. за пътя от с.Бързина до с.Ботево? 

 Г-н Цв.Кръстев – Председател на ПК по „БиФ”: На провелото се заседание на ПК  не 
се взе решение тъй като искахме да ни се обясни защо ще се отделят 8 000 лв. за пътя Бързина-
Ботево, а за Рогозен- Сираково 46 200 лв.? 

Г-н Н.Братанов – Председател на ПК по „Социални дейности” и Г-жа Г.Здравкова – 
Председател на ПК по „Контрол на решенията”докладваха, че са приели тази докладна от 
дневния ред на заседанията на ПК. 

Г-н Александров – Председател на ОбС предостави думата на общинските 
съветници за въпроси и допълнения по докладната от тази точка на дневния ред. 

Г-жа Искра Гиздова –Общински съветник: Нека парите бъдат разпределени 
равномерно и за двете села. 

Г-н Б.Замфиров – Общински съветник: Трябва да бъдем убедени защо трябва да се 
извършат тези промени за тези участъци от пътищата в с.Рогозен и с.Бързина? 

Г-н П.Попов – Общински съветник: Трябва да се запълнят и дупките в с.Хайредин, 
с.Михайлово и с.Манастирище. 

По тази точка от дневния ред взе и отношение кмета на с.Бързина- Светлин 
Цветков, като изрази също недоволство от малката сума за пътя Бързина-Ботево. 

Г-н Александров – Председател на ОбС предостави думата на Кмета на общината да 
поясни и отговори защо са необходими тези промени за ремонт на пътни участъци на 
територията на общината. 

Г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин: Всичко е съгласувано с Агенция 
„Пътна инфраструктура”.Един от мотивите ни е, че трябва да осигурим пътя основен за 
достигане до други общини и градове, а  именно пътя през с.Рогозен е основен.Друг мотив е, че 
там движението е много натоварено и пътя е много разрушен и има  много опасни дупки.Още 
един мотив ще посоча, през следващата година пак ще ги има тези капиталови приходи за 
пътищата.По добре да се направи основен ремонт на единия път и да се вложат повече 
средства.Тук не става на въпрос дали ще е с.Бързина или с.Ботево.През с.Ботево движението е 
значително малко.Наистина в с.Хайредин, с.Манастирище и с.Михайлово дупките са големи и 
опасни.Предвидили сме запълване на същите.Знаете, че пътя през с.Хайредин, с.Манастирище и 
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с.Михайлово се води третокласна пътна мрежа,  за което няма пари Агенция „Пътна 
инфраструктура” чрез пътно управление да ги ремонтира.За съжаление третокласна пътна 
мрежа не е приоритет за държавата.Сега докато не се изпълни този проект за ремонт на 
четвъртокласната пътна мрежа, не може да се внесе друг , което е неблагоприятно за 
общината ни. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други въпроси и допълнения за изказване  към 
тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  

 
 

      РЕШЕНИЕ       
                        №455 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА , Правилника за организация и дейността на 

ОбС и чл.12, ал.3 от ЗДБРБ/2011 г. приема докладна №591/19.08.2011 г. от Кмета на 
общината за вътрешни компенсирани промени по инвестиционната програма както 
следва: 

 
       
№ Н А И М Е Н О В А Н И Е    п- ф промяна     било  става забележка 
1. Рехабилитация 4-то кл.ОПМ      
 с.Хайредин-Ботево-Липница 51-00   -27000    27000              0  отпада 
2. Рехабилитация 4-то кл.ОПМ      
 С.Бързина-с.Рогозен 51-00   -27200    27200      0 отпада 
3. Рехабилитация 4-то кл.ОПМ      
 С.Бързина-с.Ботево 51-00    26000            0        8000 Нов обект 
4. Рехабилитация 4-то кл.ОПМ                 0  
 С.Рогозен-с.Сираково 51-00    28200            0      46200 Нов обект 
       
                                       ОБЩО:             0    54200      54200  

 
                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 2 /Искра Гиздова и Р.Христов/. 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

 
По т.3.3. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин,  
      относно: Инвестиционен проект „Парково композиция – 

     „Български чешми и легенди”” на територията на землището на  
     Община Хайредин.  

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на представителя на 
фирма „ИРИС БГ” ЕООД- гр.София – Милен Младенов. 

Г-н Милен Младенов – Представител на фирма „ИРИС БГ”ЕООД гр.София информира 
общинските съветници за желанието на фирмата да инвестира в Община Хайредин и изгради 
„Паркова композиция – Български чешми и легенди” на стойност 250 000 лв.Такава композиция е 
изградена в различни селища в страната.Желанието ни е да изградим 15 бр. чешми, всяка една 
изразяваща развитието на България и епохата на тяхното функциониране.Да се оформи тази площ 
от 40 дка като туристическа дестинация и да се облагороди района.Ще осигурим и поне 10 работни 
места. 

Председателя на ОбС предостави думата на общинските съветници за въпроси, становища 
и мнения към фирма „ИРИС БГ” ЕООД и Кмета на общината. 

Председателя на ОбС предостави думата на общинския съветник Петър Попов. 
Г-н П.Попов  – Общински съветник: Като идея го одобрявам, но каква ще бъде облагата за 

общината от това намерение?Какво е мнението на кмета на общината?Предложи да не се решава 
въпроса сега, а да се остави за решаване от новия ОбС и Кмет на общината. 

Председателя на ОбС предостави думата на общинския съветник Ангел Стефанов. 
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Г-н Стефанов – общински съветник изрази становище, че би било по добре ако инвеститора 
би предложил проект за изграждането на „Паркова композиция”. 

Думата бе поискана и от общинския съветник Будьони Замфиров, който постави въпроса на 
инвеститора би ли се съгласил площта да бъде предоставена на концесия. 

Непосредствено след него председателя на ОбС предостави думата на Кмета на общината 
Радослав Стойков. 

Г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин: За пореден път се предоставя на 
вниманието на ОбС това инвестиционно намерение на фирма „ИРИС БГ” ЕООД - 
гр.София.Общия замисъл, че този район ще бъде част от изграждането на спортен комплекс, с 
което ще се извърши облагородяването на района.Обособения имот от 40 дка влиза в Натура 
2000, съгласувано е с Регионална инспекция по околната среда и водите и не може да бъде 
използван по друго предназначение. 

Думата бе предоставена на представителя на фирмата „ИРИС БГ” ЕООД – Милен 
Младенов   за да отговори на въпросите поставени от общинските съветници и каза: Що се късае до 
въпроса може ли да ползваме площта на концесия е не възможно поради това, че фирмата ще вложи 
много средства и поради това желае да има собственост.Що се късае до проекта ние имаме идеен проект 
и аз Ви информирах за него, но за да бъде изготвен цялостен работен проект е свързан с пари и ние трябва 
да бъдем убедени, че ще получим терена. 

След като нямаше други желаещи за изказване, председателя на ОбС  напомня на 
уважаемите общински съветници, че промяна на предназначението на имотите публична общинска 
собственост /пасище, мера/  в частна общинска собственост става с квалифицирано мнозинство  от 
ОбС и предложи проект за решение: 
ОбС Хайредин след като се запозна с инвестиционното намерение на фирма „ИРИС БГ „ЕООД – гр.София 
за изграждане на „Паркова композиция – Български чешми и легенди” на обособен имот №300007 с Акт 
№167/20.07.2011 г. публична общинска собственост от 40 дка реши: 
1. ОбС Хайредин , на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС приема 

инвестиционното намерение на фирма „ИРИС БГ” ЕООД – гр.София за изграждане на „Паркова 
композиция – Български чешми и легенди” на имот №300007 намиращ се в землището на с.Хайредин с 
Акт №167/20.07.2011 г. публична общинска собственост. 

2. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ във връзка с чл.3, ал.2 и чл.6 от ЗОС променя 
начина на трайно ползване на имот №300007 с Акт №167/20.07.2011 г. публична общинска 
собственост намиращ се в землището на с.Хайредин в друг вид земеделска земя по чл.18, ал.1 от 
Наредба №49 от 15.11.2004 г. за подържане на КВС /карта възстановена собственост/ от пасище, 
мера в частна общинска собственост. 

3. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.3, т.3 от ЗСПЗЗ дава предварителна съгласие за промяна 
предназначението на имот №300007 с Акт№167/20.07.2011 г. и определя предварително съгласие до 
влизане на сила на Заповед от комисията по чл.17 , ал.1 от ЗОЗЗ. 

4. ОбС Хайредин приема лицензираната оценка от лицензирания оценител за имот №300007 на 
стойност 7 440 лв. 

След като нямаше други предложения председателя на ОбС  постави на гласуване 
така предложения проект за решение и съвета взе: 

 
       РЕШЕНИЕ      

                         №456 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС приема 

инвестиционното намерение на фирма „ИРИС БГ” ЕООД – гр.София за изграждане на „Паркова 
композиция – Български чешми и легенди” на имот №300007 намиращ се в землището на 
с.Хайредин с Акт №167/20.07.2011 г. публична общинска собственост. 

2. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ във връзка с чл.3, ал.2 и чл.6 от 
ЗОС променя начина на трайно ползване на имот №300007 с Акт №167/20.07.2011 г. 
публична общинска собственост намиращ се в землището на с.Хайредин в друг вид 
земеделска земя по чл.18, ал.1 от Наредба №49 от 15.11.2004 г. за подържане на КВС 
/карта възстановена собственост/ от пасище, мера в частна общинска собственост. 

3. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.3, т.3 от ЗСПЗЗ дава предварителна съгласие за промяна 
предназначението на имот №300007 с Акт№167/20.07.2011 г. и определя предварително съгласие 
до влизане на сила на Заповед от комисията по чл.17 , ал.1 от ЗОЗЗ. 
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4. ОбС Хайредин приема лицензираната оценка от лицензирания оценител за имот №300007 
на стойност 7 440 лв. 

 
                                ГЛАСУВАЛИ:        „ЗА” – 6 /В.Александров, Н.Братанов, Бл. 
                                                           Божков, Г.Здравкова, Б.Замфиров и Г.Кръстев/. 

                                              „ПРОТИВ” – 1 /П.Попов/ 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 5 / Цв.Кръстев, Ангел Стефанов,  
       И.Гиздова, Р.Христов и Н.Кожухарски/. 
                           РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА!!! 

                        Отсъстващи от залата общинския съветник – Петър Кременски!  
 
 
По т.3.4. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин,  

      относно: Инвестиционно намерение за изграждане на спортен  
       комплекс с.Хайредин. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на представителя за 
изготвяне на проект за строителство на спортен комплекс с.Хайредин – Румен Петров, който 
сподели, че няма да ангажира общината с парични средства за  разработване на проект за 
изграждането на спортен комплекс с.Хайредин.След изготвяне на проекта и евентуалното  му 
включване за изпълнение по ОП на ЕС, Ние – проектантите, ще си получим парите по ОП на ЕС, а не 
от общината и предостави снимков материал за бъдещата визия на спортен комплекс с.Хайредин. 

Думата поиска общински съветник П.Попов, който каза, че това предложение устройва 
общината. 

Думата поиска и общинския съветник Н.Кожухарски, който подкрепя докладната на кмета 
на общината. 

Г-н Б.Замфиров – Общински съветник, също изрази своето съгласие след получената 
информация от представителя за строителство на спортния комплекс с.Хайредин  и предложи да се 
постави на гласуване тази докладна. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС , след като нямаше други мнения и въпроси по тази 
точка от дневния ред я постави на гласуване и съвета взе: 

 
      РЕШЕНИЕ      

                         №457 
ОбС Хайредин след като се запозна с докладната на Кмета  на общината за изготвяне 

на проект за строителство на спортен комплекс с.Хайредин и , че искания терен за спортен 
комплекс върху имот №286003 намиращ се в землището на с.Хайредин от 50 години на сам 
този терен е използван за футболно игрище, хиподрум и пазар реши: 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 
приема  докладната на Кмета на общината и дава съгласието си ОбА да изготви проект за 
строителство на спортен комплекс с.Хайредин включващ изграждане на футболно игрище с 
лекоатлетическа писта, тенис на корт, хиподрум и кей за рафтинг на р.Огоста върху част от имот 
№286003 с Акт №104/18.09.2008 г. частна общинска собственост от 281,812 дка  и скица 
№07308/11.07.2008 г. след което общината да кандидатства за осигуряване средства за финансиране по 
ОП на ЕС. 
2. ОбС Хайредин възлага на ОбА да изготви ПУП за обособяване на терен за изграждане 
на спортен комплекс с.Хайредин върху имот №286003 с Акт №104/18.09.2008 г. частна 
общинска собственост. 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                             Отсъстващи от залата общинския съветник – Петър Кременски и Цв.Кръстев! 
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По т.3.5. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Васил Иванов Петков –Управител на „Дубъл Ве”ЕООД, 

     относно: Инвестиционно намерение за изграждане на силозно  
     стопанство на обща стойност 3 500 000лв. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 
на ПК. 

На своите заседания на ПК, общинските съветници приеха това инвестиционно намерение 
от Васил Иванов Петков за изграждане на силозно стопанство. 

Председателя на ОбС информира общинските съветници, че тази преписка не е пълна, няма 
разработен ПУП, с който да се определи точно обособения имот от 10 дка със съответни граници, 
лицензирана оценка от лиценнзиран оценител, в резултат на което не можем да финализираме това 
инвестиционно намерение.Затова предлагам ОбС да вземе следните решения: 
ОбС след като се запозна с инвестиционното намерение на управителя на „Дубъл Ве” ЕООД със адрес 
и седалище на управление  с.Михайлово, и обстоятелството, че горната фирма е закупила 30 дка от 
Централен кооперативен съюз намиращи се в с.Хайредин / бившия „ Завод 600”/ , която площ е 
оградена при съществуването на завода и в оградената площ освен закупената от 30 дка площ влиза и 
10 дка общинска собственост / пасище, мера/ и намерението да инвестира за строителство на силози 
на обща стойност 3 500 000 лв. реши: 
1. ОбС Хайредин , на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС приема 
инвестиционното намерение на  фирма „Дубъл Ве „ЕООД за строителство и изграждане на силозно 
стопанство на стойност  3 500 000 лв. 
2. ОбС Хайредин , на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ и чл.3, ал.2 и чл.6 от ЗОС възлага на ОбА да 
изготви ПУП  за обособяване на 10 дка от имот №105120 с Акт №20/03.05.2007 г. публична общинска 
собственост / пасище, мера/ и комплектова преписката на фирма „Дубъл Ве”ЕООД  с необходимите 
документи / разработен ПУП за обособяване на 10 дка, Акт за общинска собственост вписан в съда на 
обособения имот, скица на имота, експертна оценка и  становище от ОбА/ за вземане на решение от 
ОбС за промяна начина на трайно ползване на обособения имот и я внесе в ОбС за окончателно 
решаване за промяна начина на трайно ползване и  закупуване на имота. 
3. Разходите за изготвяне на ПУП и промяна начина на трайно ползване да са за сметка на 
инвеститора. 

След като нямаше други предложение за изменение и допълнение  председателя на ОбС го 
подложи на гласуване и съвета взе: 

     РЕШЕНИЕ       
                        №458 
ОбС след като се запозна с инвестиционното намерение на управителя на „Дубъл Ве” ЕООД 
със адрес и седалище на управление  с.Михайлово, и обстоятелството, че горната фирма е 
закупила 30 дка от Централен кооперативен съюз намиращи се в с.Хайредин / бившия „ 
Завод 600”/ , която площ е оградена при съществуването на завода и в оградената площ освен 
закупената от 30 дка площ влиза и 10 дка общинска собственост / пасище, мера/ и 
намерението да инвестира за строителство на силози на обща стойност 3 500 000 лв. реши: 
1. ОбС Хайредин , на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 
приема инвестиционното намерение на  фирма „Дубъл Ве „ЕООД за строителство и 
изграждане на силозно стопанство на стойност  3 500 000 лв. / три милиона и петстотин 
хиляди лв./. 
2. ОбС Хайредин , на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ и чл.3, ал.2 и чл.6 от ЗОС възлага на 
ОбА да изготви ПУП  за обособяване на 10 дка от имот №105120 с Акт №20/03.05.2007 г. 
публична общинска собственост / пасище, мера/ и комплектова преписката на фирма „Дубъл 
Ве”ЕООД  с необходимите документи / разработен ПУП за обособяване на 10 дка, Акт за 
общинска собственост вписан в съда на обособения имот, скица на имота, експертна оценка и  
становище от ОбА/ за вземане на решение от ОбС за промяна начина на трайно ползване на 
обособения имот и я внесе в ОбС за окончателно решаване за промяна начина на трайно 
ползване и  закупуване на имота. 
3. Разходите за изготвяне на ПУП  и промяна начина на трайно ползвани да са за сметка на 
инвеститора. 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 12 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
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                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                             Отсъстващи от залата общинския съветник – Петър Кременски! 
 

Г-н Александров – Председател на ОбС Хайредин, съгласно Правилника за 
организацията и дейността на ОбС даде почивка  от 11:40 часа до 11:55 часа, след което 
бе възстановено заседанието на ОбС. 

 
По т.3.6. от дневния ред : Докладни. 
       Вносител:  Красимир Илиев Стефанов, относно: Инвестиционно  
       намерение за изграждане на овце ферма. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 
на ПК, които докладваха, че на заседанията на ПК тази докладна е приета единодушно и предлагат 
да се продаде имот № 099007 с Акт №533/15.08.2002 г. частна общинска собственост чрез публично 
оповестен търг. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и въпроси по тази точка на 
дневния ред я постави на гласуване и ОбС взе: 

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №459 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 

приема инвестиционното намерение на Красимир Илиев Стефанов за изграждане на овце 
ферма върху имот №099007 с Акт №533/15.08.2002 г. частна общинска собственост. 

2. ОбС Хайредин , на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ и чл.3, ал.2 и чл.6 от ЗОС възлага 
на ОбА да изготви ПУП за обособяване на 10 дка от имот №099007 с Акт №533/15.08.2002 
г. частна общинска собственост и комплектова преписката на Красимир Илиев Стефанов 
с необходимите документи / разработен ПУП за обособяване на 10 дка, Акт за общинска 
собственост вписан в съда на обособения имот, скица на имота, експертна оценка и 
становище от ОбА/  и я внесе в ОбС за вземане на решение  за продажба  на имота. 

3. Разходите за изготвяне на ПУП  са за сметка на инвеститора. 
 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 9 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски, Искра Гиздова,  
                                                     Румен Христов и Георги Кръстев! 

 
 

По т.3.7. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин,  

        относно: Предоставяне на помещения – публична общинска  
         собственост в сградата на „Кооперативен дом”-Хайредин за  
      ползване от РУП гр.Козлодуй, ПУ Хайредин. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на 
Председателите на ПК. 

Постоянните комисии  по:  „БиФ”, „Социални дейности” и „Контрол на 
решенията” са приели докладната за предоставяне на помещения – публична общинска 
собственост в сградата на „Кооперативен дом”-Хайредин за ползване от РУП гр.Козлодуй, 
ПУ Хайредин. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и допълнения за изказване  
към тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  
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      РЕШЕНИЕ       
                        №460 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА , Правилника за организация и дейността на ОбС и в 
изпълнение на решение №530 от протокол №38 от 2006 г. на ОбС Хайредин приема 
докладната от Кмета на общината и предоставя за безвъзмездно ползване на РУП 
гр.Козлодуй на четири броя помещения  и сервизни помещения намиращи се на втория етаж 
южно от стълбището в сградата на „Кооперативен дом” собственост на Община Хайредин с 
Акт №15/16.10.2006 г. публична общинска собственост. 
 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 9 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски, Искра   
                                             Гиздова, Румен Христов и Георги Кръстев! 
 
По т.3.8. от дневния ред : Докладни. 
       Вносител: Иван Георгиев Кръстев, относно: Приемане на 

        лицензирана оценка от лицензиран оценител за имоти :№118014 с 
      площ 0,470 дка с Акт №139/20.05.2010г. публична общинска  
      собственост; №118010 с площ 1,962 дка с Акт №153/20.05.2010 г.  
      публична общинска собственост; №118009 с площ 1,434 дка с Акт  
      №107/16.06.2008 г. публична общинска собственост; №118018 с  
      площ 2,711 дка със скица №06238/17.06.2011 г. публична общинска 
      собственост.  

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 
на ПК и четиримата председатели на ПК докладваха, че приемат лицензираната оценка от 
лицензирания оценител за горепосочените имоти на Иван Георгиев Кръстев от с.Манастирище. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и допълнения за изказване  
към тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №461 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА , Правилник за организация и дейността на ОбС и 
Решение №412/22.02.2011 г. приема лицензираните оценки на имоти както следва: 
- №118014 с площ 0,470 дка с Акт №139/20.05.2010г. публична общинска собственост – 120 лв./ 
сто и двадесет лв./;  
- №118010 с площ 1,962 дка с Акт №153/20.05.2010 г. публична общинска собственост – 470 
лв./четиристотин и седемдесет лв./;  
- №118009 с площ 1,434 дка с Акт №107/16.06.2008 г. публична общинска собственост – 350 лв. 
/триста и петдесет лв./; 
- №118018 с площ 2,711 дка със скица №06238/17.06.2011 г. публична общинска собственост – 
650 лв./шестстотин и петдесет лв./. 
Горните имоти да се продадат след изпълнение на решение №412/22.02/2011 г. чрез публично 
оповестен конкурс спазвайки изискванията на ЗОС и Наредба №5 на ОбС за управление и 
стопанисване на общинското имущество. 
 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 9 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски, Искра   
                                             Гиздова, Румен Христов и Георги Кръстев! 
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По т.3.9. от дневния ред : Докладни. 
                                              Вносител: Кунчо Кузманов – Управител на фирма „Манастирище 
                                              2000”ООД, относно: Приемане на лицензирана оценка от  
                                              лицензиран оценител за имот №118005. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 
на ПК. 

Председателите на ПК докладваха, че тази докладна бе разгледана и приета 
единодушно, т.е. приема се лицензираната оценка от лицензиран оценител на стойност 
2 360 лв. 

Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и допълнения за изказване  
към тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №462 
1. ОбС Хайредин , на основание ЗМСМА, Правилника за организация и дейността на ОбС , 
ЗОС и във връзка с изпълнение на решение №452/29.07.2011 г. приема лицензираната оценка 
от лицензирания оценител на имот №118005, масив 118, парцел 005, в местността „Турек” в 
землището на с.Манастирище на стойност 2 360 лв./ две хиляди триста и шестдесет лв./. 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 9 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски, Искра   
                                             Гиздова, Румен Христов и Георги Кръстев! 
 
По т.3.10. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Валя Петкова Найденова – Управител на ЕТ”Валя 

     Петкова-Младенова” с.Манастирище, относно:Инвестиционно  
     намерение. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 
на ПК, които докладваха, че приемат инвестиционното намерение на „Валя Петкова – Найденова”за 
строителството на стопанска сграда за отглеждане на пилета за угояване.Докладваха също, че 
приемат така предоставения им проект за решение. 

След като нямаше други въпроси,  мнения и допълнения по тази точка от дневния 
ред,председателя на ОбС я постави за гласуване  и съвета взе: 

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №463 
 

ОбС Хайредин, след като се запозна с инвестиционното намерение на ЕТ”Валя 
Петкова – Младенова” от с.Манастирище и желанието да построи стопанска сграда за 
отглеждане на пилета за угояване на терен №126001 публична общинска собственост 
(пасище, мера) от 4 /четири/ дка. в землището на с.Манастирище, анализира количеството и 
състоянието на тревните площи в общината и счита, че общината разполага със значително 
количество тревни площи за изхранване на животновъдството в общината, както и 
поддържане на необходимия резерв, съгласно нормативната уредба в РБ и изхождайки от 
факта, че създаването на малки производствени единици на територията  на общината, ще 
доведе до подобряване на социално икономическото развитие на общината (създаване на 
нови работни места, ежегодно подпомагане дейността на училищата и детските градини, 
подобряване на инфраструктурата на обекта и около него както и разширяване на 
производствената дейност) реши: 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организацията и дейността на ОбС 
приема инвестиционното намерение на ЕТ”Валя Петкова – Младенова” от с.Манастирище за 
изграждане на стопанска сграда за отглеждане на пилета за угояване и разфасоване в 
землището на с.Манастирище. 
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2. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.1, т.4 от ЗСПЗЗ, във връзка с чл.3, ал.2 и чл.6, ал.1 от 
ЗОС променя начина на трайно ползване на имот №126001 с Акт  №142/20.05.2009 г.  и скица 
№06262/17.08.2011 г. за общинска собственост намиращ се в землището на с.Манастирище в 
друг вид земеделска земя по чл.18, ал.1 от Наредба №49/15.11.2004 г. за подържане на КВС 
/карта за възстановена собственост/ от пасище, мера в частна общинска собственост. 
3. ОбС Хайредин, на основание чл.25, ал.3, т.5 от ЗСПЗЗ дава предварително съгласието си за 
промяна предназначението  на имот №126001 с Акт  №142/20.05.2009 г.  и скица 
№06262/17.08.2011 г. за общинска собственост и определя срока на валидност на 
предварителното съгласие до влизане  на заповед на комисия по чл.17, ал.1 от ЗОЗЗ. 
4. ОбС Хайредин, възлага на ОбА да изготви Акт за частна общинска собственост вписан в 
регистъра на Съда на имот №126001 от 4 дка / четири дка/ и дава съгласието си за продажба 
на същия имот да стане чрез публично оповестен конкурс. 
5. ОбС Хайредин, приема лицензираната оценка изготвена от лицанзирания оценител от 820 
лв. / осемстотин и двадесет лв./. 
6. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на общината да предприеме действия за изпълнение на 
горните решения  и продажба на имота съгласно ЗОС. 
 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски 
                                                                и Георги Кръстев! 
 
По т.3.11. от дневния ред : Докладни. 
      Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, 

     относно: Промяна на решение №414/22.02.2011г. в частта 
     инвестиционно намерение за изграждане на „Фотоволтажен парк”- 
     с.Михайлово да стане инвестиционно намерение за засаждане на  
     трайни насаждения в с.Михайлово. 

       Г-н Александров – Председател на ОбС : Тъй като няма представител на фирма „Стил 
ойл” ЕООД гр.Б.Слатина, както бе желанието на всички общински съветници на предишната 
сесия, предлагам тази точка от дневния ред да не се разглежда сега поради отсъствието на 
представител на фирмата и да остане за следващо заседание на ОбС с участието на 
представител на фирмата.  
 Председателя на ОбС постави на гласуване това предложение и ОбС взе решение: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 
                           ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

                    Отсъстващи от залата общински съветници – Петър Кременски и Георги Кръстев! 
 

По т.1. от дневния ред :  Информация за работата на ДСХ с.Хайредин за периода 01.01.2011 г. 
            – 30.06.2011 г. 

 
Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 

на ПК. 
На своите заседания на четирите ПК , приеха така предоставената информация за 

работата на ДСХ с.Хайредин за периода 01.01.2011 г.-30.06.2011 г. 
Председателя на ОбС , след като нямаше други предложения и допълнения за изказване  

към тази точка от дневния ред, я постави на гласуване и съвета взе:  
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      РЕШЕНИЕ       
                        №464 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 
приема информацията на ДСХ с.Хайредин за периода 01.01.2011 г.-30.06.2011 г. 

 
                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 9 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 /П.Попов/. 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

Отсъстващи от залата  общински съветници – Петър Кременски и Георги Кръстев! 
Общински съветник Цветомир Кръстев не гласува по тази точка от дневния ред, тъй   
                                като е директор на ДСХ с. Хайредин!  
  

По т.2. от дневния ред :  Отчет за работата на ОбА по изпълнението на Програмата за  
            състоянието, стопанисването  и управлението на общинската  

собственост за 2011 г. 
Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на Председателите 

на ПК. 
ПК по „Социални дейности”, ПК по „БиФ” и ПК по „Контрол на решенията” на своите 

проведени заседания приеха отчета за работата на ОбА по изпълнението на Програма за 
състоянието , стопанисването и управлението на общинската собственост за 2011 г. 

Г-н Александров – Председател на ОбС предостави думата на общинските съветници за 
въпроси, мнения и допълнения по тази точка от дневния ред. 

Думата бе предоставена на общинския съветник Петър Попов, който посочи, че такъв 
материал ОбС разглежда почти всяка година, но особени резултати не са на лице.Има земя, която се 
обработва  и не се заплаща за нея. 

Думата поиска и Румен Христов – общински съветник, който зададе въпрос на Кмета на 
общината, отчитана ли са средства в общината за улов на риба от язовирите на територията на 
общината. 

Общинския съветник Ангел Стефанов предложи да се смени статута на земята намираща 
се в землището на с.Михайлово от 207 дка, а не да се предоставя за засаждане на трайни насаждения. 

Г-н В.Александров предостави думата на Кмета на общината да отговори на така 
зададените въпроси на общинските съветници. 

Г-н Радослав Стойков – Кмет на общината: На въпроса на Румен Христов – не са събрани 
парите от такса риболов, тъй като не е назначен човек на договор.След като се ремонтира 
язовирната стена, ще бъде назначен такъв или ще се отдава на концесия.На предложението на Ангел 
Стефанов – Интереса за общинската земя е много голям.Намираме затруднение в обработването на 
белите петна и тяхното заплащане в общината.Промяната на статута на общинската земя 
изисква решение на ОбС и много средства за сметка на общината. 

След като нямаше други предложения  по отчета за работата на ОбА по изпълнение на 
програмата за състоянието, стопанисването и управлението на общинската собственост за 2011 г., 
председателя на ОбС предложи проекта за решение на гласуване и съвета взе: 

 
      РЕШЕНИЕ       
                        №465 
1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 

приема отчета за работата на ОбА по изпълнението на Програмата за състоянието, 
стопанисването и управлението на общинската собственост за 2011 г. 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 8 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – 3 /П.Попов, Р.Христов и  
  Н.Кожухарски/. 
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 
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По т.4. от дневния ред : Отпускане на социални помощи за лечение и погребение на  
социално слаби граждани от общината за месец юни 2011 г. 

 
По тази точка от дневния ред г-н В. Александров-Председател на ОбС Хайредин 

предостави думата на г-н Нино Атанасов Братанов-Председател на ПК по „Социални 
дейности”.  

Г-н Нино Братанов – Председател на ПК по „Социални дейности” прочете 
одобрените молби на социално слаби граждани от общината за лечение и погребение от 
ПК за месец юни 2011 г. 

- Дафинка Петрова Кюкова – от с.Рогозен, ПК по „Социални дейности” предлага на 
ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 50,00 лв. за починалия й съпруг; 

- Албена Анелиева Коларска – от с.Рогозен, ПК по „Социални дейности” предлага на 
ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 30,00 лв. за детето й Рени Албениева 
Красимирова; 

- Лазарина Кръстева Тамайо – от с.Рогозен, ПК по „Социални дейности” предлага на 
ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 40,00 лв. за влошено здравословно 
състояние; 

- Петко Първанов Ангелов – от с.Хайредин, ПК по „Социални дейности” предлага на 
ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 50,00 лв. за лекарства и лечение; 

- Михайл Панков Лашков – от с.Михайлово, ПК по „Социални дейности” предлага на 
ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 50,00 лв. за починалия му баща. 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин предложи общинския съвет 
Хайредин да гласува така предложените  и одобрени молби от ПК по „Социални 
дейности” и съвета взе :  
      РЕШЕНИЕ 
           №466 
1. ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по „Социални дейности” молби за 
помощи на социално слаби граждани от общината за месец юни на 2011 г., както следва: 
- Дафинка Петрова Кюкова – от с.Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер на 
50,00 лв.; 
- Албена Анелиева Коларска – от с.Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер на 
30,00 лв.; 
- Лазарина Кръстева Тамайо – от с.Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер на 
40,00 лв.; 
- Петко Първанов Ангелов – от с.Хайредин, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер на 
50,00 лв.; 
- Михайл Панков Лашков – от с.Михайлово, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер на 
50,00 лв.  

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 
                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 
                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА  
                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

Отсъстващи от залата  общински съветници – Петър Кременски и Георги Кръстев! 
 

По т.5. от дневния ред: Питания, изказвания, становища и предложения от граждани.  
Г-н Александров – Председател на ОбС Хайредин даде думата за питания, 

изказвания, становища и предложения на граждани, но такива нямаше. 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13:05 часа. 

 
 

ИЗГОТВИЛ :      ПРЕДСЕДАТЕЛ :       
Техн. сътрудник:……………….   ОбС – Хайредин :………………        
                    /Ив. Бърдарска/             /В. Александров/  
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